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…………………………      ……………………………  

Elisabeth Aguado        Anita Runesved 
     

Närvarande:                                    

 

Ordförande:            
   

 

Vice ordförande:   Elisabeth Aguado (HSO/IFS) 

      

                                                                                                                                                           

 

Ledamöter                             Anita Runesved (HSO/FHLIS) 

    Sven Bohman (HSO/ÅSS)  

    David Källman (RSMH) 

    Svante Norbäck (HSO/Hjärnkraft) 

 

Frånvarande:   Anders Carlsson (HSO/RTP-StS) 

                                           

 

 Sekreterare:    Eva Svedman   

 

         

Tjänstemän: Jan Rönnberg, avdelningschef, 

enhetschef Gisela Palm Lamerstedt, 

Ola Agbro, bosamordnare, Anne      

                                                Menes, utvecklingssekreterare. 
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§ 1. Sammanträdet öppnas 

 

Vice ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla 

välkomna till årets sista sammanträde. Specifikt hälsas Anne 

Menes, ny utvecklingssekreterare inom socialtjänstavdelningen fr 

o m den 1 december välkommen. Anne kommer också att bli 

rådets nya sekreterare. 

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

 

Dagordningen godkändes.  

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Anita Runesved utsågs att tillsammans med Elisabeth Aguado 

justera dagens protokoll.  

 

§ 4. Föregående protokoll  

 

Föregående protokoll 2014-11-06 godkändes.  

 

§ 5. Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden/Jan Rönnberg 

 

- Verksamhetsplanering 2015 

Jan redogör för förvaltningens pågående arbete med 

verksamhetsplaneringen inför 2015 och sammanfattar i stort 

inriktningen i kommunfullmäktiges budget 2015. Stort fokus 

ligger på miljöfrågor, tillgänglighet och delaktighet, i synnerhet 

inom funktionshinderområdet, samt att barnperspektivet beaktas.  

 

Rådet förhör sig om förvaltningen har tagit ställning till om en 

kontaktperson avseende tillgänglighetsfrågor ska finnas inom 

förvaltningen? Förvaltningen återkommer med svar.  

 

Rådet beslutar att följande aktiviteter enligt programmet för 

delaktighet 2011- 2016 för personer med funktionsnedsättning 

ska tas med i verksamhetsplanen 2015: 

 

- Öka medarbetarnas kunskap om levnadsförhållanden, och 

vikten av ett bra bemötande, för personer med olika typer 

av funktionsnedsättningar. Genomföra 

kompetensutveckling/insatser som klargör konsekvenser 

av olika typer av funktionsnedsättningar samt 

insiktsutbildningar för beslutsfattare och personal.  

 

- Alla ska kunna få information om fritidsaktiviteter. 
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- Åtgärda arbetsplatsens generella otillgänglighet såväl 

fysiskt som psykiskt så att arbetsplatsen fungerar för 

arbetstagare med olika typer av funktionsnedsättning.  

 

Rådet kommer att kunna ta del verksamhetsplanen 2015 så fort 

den är MBL-förhandlad.  

 

- Verksamhetsberättelse 2014 

Arbetet med verksamhetsberättelsen pågår och kommer att 

presenteras för rådet vid kommande sammanträde den 15 januari 

2015.  

 

- Nomineringar till rådet 2015 

Rådet tar del av nomineringarna till rådet. 

 

- Ansökningar om föreningsbidrag 

Rådet informeras om att två ansökningar om föreningsbidrag har 

inkommit till stadsdelsnämnden som berör socialtjänsten. Dels 

från föreningen Convictus som ansöker om 250 tkr till stöd för 

verksamheten Bryggan/Hjorthagen, en dagverksamhet för 

hemlösa, dels en ansökan från Stora Skuggans 4H-gård om 650 

tkr till stöd för verksamhetens fortsatta utveckling och specifikt 

inriktningen mot funktionsnedsatta. Inga beslut har ännu fattats 

av nämnden.  

 

- Uppföljning VH-assistans 

Förvaltningen har följt upp verksamheten personlig assistans som 

utförs åt stadsdelsnämnden på entreprenad av företaget VH 

assistans. Tre brukare har valt Östermalms stadsdelsförvaltning 

(VH assistans) som utförare. Förvaltningen anser att uppdraget 

sköts enligt avtal, men påpekar att VH assistans snarast bör 

kopplas upp till stadens dokumentationssystem för utförare 

Parasol. 

 

-Remissen Gångplan för Stockholm 

Remissen har sänts ut via mail och delas också ut till några 

ledamöter vid sittande bord. Rådets synpunkter skall vara 

sekreteraren i rådet tillhanda senast till sammanträdet i februari.  

 

§6. Bosamordnare, Ola Agbro  

Ola informerar om sitt uppdrag som vänder sig till både 

socialtjänst och äldreomsorg. Han anställdes i september som 

bosamordnare på heltid. I uppdraget ingår bl a att ansvara för 

förvaltningens försöks- och träningslägenheter, anskaffa 

förturslägenheter via bostadsförmedlingen och att förhindra och 

också vara behjälplig vid avhysningar. Bosamordnaren 

samarbetar med bostadsrättsföreningar, bostadsbolag och andra 

förekommande aktörer i sammanhanget.  
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§7. Övrigt 

- Rådet tar del av sammanställningen av inbjudna till rådet 2013-

2014. 

-Rådet förhör sig om Alfa-projektet och den troliga 

nedläggningen och vill höra hur förvaltningen tänker om detta? 

Projektet vänder sig till personer med psykisk 

funktionsnedsättning som får stöd att komma ut i praktik, arbete 

eller studier. Förvaltningen har inte hunnit sätta sig in i frågan 

och ber att få återkomma.  

 

-Rådet förhör sig om hur förvaltningen planerar att samverka 

med näringslivet i syfte att hitta praktikplatser till personer med 

psykisk funktionsnedsättning? Förvaltningen ber att få 

återkomma även i denna fråga.  

 

-Rådet förhör sig om socialtjänstens anhörigkonsulent har 

kommit igång med uppdraget? Det är fortfarande ganska få 

anhöriga som hör av sig, men förvaltningen ser ändå att en viss 

ökning av efterfrågan.   

 

§8. Nästa möte  

Rådet tar ställning till förslaget om rådets mötestider 2015. 

15 januari, 26 februari, 2 april, 7 maj, 28 maj, 13 augusti, 10 

september, 8 oktober, 12 november och 3 december.  

Rådet fattar ett preliminärt beslut att godkänna förslaget, men ber 

att få återkomma med eventuella ändringar i samband med rådets 

sammanträde i januari.  

 

§9. Avslutning 

Ordförande tackar för dagens sammaträde och för det gångna 

året.  

 


